

Leander®

ALL THE CARE IN THE WORLD



NATURAL

66 x 116 cm

Classic Baby mattress – Babymatratze – Babymadras



EN

- Recommended use of the mattress age 0-7 years
- Different baby- and toddler side for optimal adaption to the weight of the child. Firm side for babies and soft side for child
- Coconut Coir – The natural core of coconut coir acts like thousands of tiny springs, reducing pressure points and providing an evenly sprung support
- Natural Latex – This breathable layer of 100% pure natural latex creates a supple and comfy support that is chemical-free and extremely durable (withstanding even the most boisterous of toddlers!)
- Natural Fleece Wool – Naturally anti-allergy and breathable, each layer of natural wool helps regulate your baby's body temperature whilst dispersing any moisture to help ensure it stays clean and fresh
- The mattress cover is made of a pure cotton – a luxurious, non-removable cotton cover keeps everything in place and gives a breathability to the mattress. Our cotton is made without the use of pesticides or herbicides
- The mattress cover can not be washed or dried in a dryer
- Suitable for children with allergies

DE

- Geeignet für ein Alter von 0-7 Jahren
- Unterschiedliche Baby- und Kleinkindseite zur optimalen Anpassung an das Gewicht des Kindes. Die härtere Seite für Babys, die weichere Seite für Kleinkinder
- Der Matratzenkern besteht aus natürlichen, Kokosfasern. Die Kokosfaser verhält sich wie unzählige Federn, die punktuellen Druck aufnehmen und dadurch eine gleichmäßige Federung gewährleisten
- Die Matratze hat eine Lage aus 100% reinem atmungsaktivem Naturlatex, die frei von Chemikalien und äußerst widerstandsfähig ist und auch stürmischen Kleinkindern stand hält. Durch das Latex erhält die Matratze ihre stützenden Eigenschaften
- Ein weiterer Bestandteil des Matratzenkerns ist reines Wollvlies, das von Natur aus antiallergen und atmungsaktiv ist. Es unterstützt die Wärmeregulation des Körpers durch die Aufnahme und Verteilung von Feuchtigkeit. So bleibt die Matratze sauber und frisch
- Der Matratzenbezug ist aus reiner, organischer Baumwolle. Der hochwertige Fischgrät-Bezug hält die Lagen zusammen und unterstützt die Atmungsaktivität. Unsere Baumwolle ist ohne Pestizide und Herbizide hergestellt
- Der Matratzenbezug ist nicht abziehbar, nicht waschbar und nicht für den Trockner geeignet
- Geeignet für Kinder mit Allergien

DK

- Anbefalet brug af madras fra 0 til 7 år
- Forskellig baby- og børneside for optimal tilpasning til barnets vægt. Hård side til baby og blød side til barn
- Madrassens kerne er af kokosfibre; Den naturlige kerne er som tusindvis af små fjedre, der reducerer trykpunkter og sikre en jævn affjedret støtte og en fantastisk liggekomfort
- Madrassen har et lag af 100% ren og naturlig latex, som er åndbart samt skaber en smidig og komfortabel støtte, der er kemikaliefri og yderst holdbar
- Madrassens kerne består også af naturlig fleeceuld – naturligt anti-allergi og åndbart. Hvert lag af uld hjælper med at regulere dit barns kropstemperatur og spreder fugten for at sikre at madrassen forbliver ren og frisk
- Madrasovertrækket er lavet af en ren bomuld – et luksuriøst, ikke-aftageligt bomuldsbetræk holder alt på plads og giver en åndbarhed til madrassen. Vores bomuld er lavet uden brug af pesticider eller herbicider
- Madrasbolster kan ikke vaskes eller tørres i tørretumbler
- Velegnet til børn med allergi